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LA NOSTRA
FORMA DE
TREBALLAR
Treballar en equip i informar,
comunicar i executar amb rigor i
transparència garantint sempre la
sostenibilitat del nostre entorn i
posant al centre la millora de la vida
dels nostres veïns/es.
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RESUM DEL PLA
ESTRATÈGIC
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Fomentar la
proximitat i la
comunicació
amb la resta

d'entitats i
federacions

 

06

Impulsar la
coordinació i
integrar Cala
Romana com
a altre barri
de la ciutat

 

07
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activitats i la
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08

LLARG TERMINI (II)
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PLA D'ACCIÓ INTERN



1-Actualització i digitalització
de la Base de Dades
Hem ordenat els documents en paper d'adhesió a l'AAVV i inclòs els que s'hi van
apuntant. També s'ha creat un formulari d'associat a través del web que permet
un major control sobre els associats i com ens hi comuniquem. Actualment, ja
hem digitalitzat la totalitat de les entrades que havien acumulat a la nostra
entitat i, tenim un total de 319 veïns registrats. Al llarg de tot el mandat haurem
d'anar actualitzant aquestes dades i incorporant els canvis necessaris per
aconseguir una permeabilitat de comunicació directa amb tots els veïns/es.
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2-Adequació jurídica de la
situació d'al·legalitat
Quan hem iniciat els tràmits legals ens hem adonat que des del 1998 l'AAVV es
troba en una situació d'al·legalitat que hem de rectificar i així ho estem fent. Fins
ara l'AAVV operava amb un NIF provisional i comptava amb un domicili social
inexistent (l'antic supermercat de Cala Romana). Per això, actualitzarem els
estatuts, sol·licitarem l'alta a Hisenda i l'alta al Departament de Justícia per
formalitzar els tràmits del certificat digital propi de la nostra entitat i l'alta com a
grup d'interès per formalitzar amb transparència les nostres trobades amb altres
institucions i/o grups polítics.
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3-Creació dels canals de
comunicació
Hem creat una nova web i nous correus electrònics molt més intuïtius i fàcils de
recordar. L'activació del xat oficial i un nou compte d'Instagram que ens permetrà
arribar a tots els veïns/es de forma transversal i intergeneracional. També cal
calendarizar les nostres comunicacions d'actualització a través de butlletins
informatius i de videocomunicats.

Pel que fa al logo, hem redissenyat fidels al logo original, un nou segell identitari
que acompanyarà les nostres comunicacions i qualsevol altra acció de
màrqueting i/o publicitat.

-12-



4-Revisió dels Estatuts
Al llarg del mandat actualitzarem els estatuts per adaptar-los als nous temps.
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5-Subvencions i ajuts
RRebem un ajut de 3.300 euros el 15/09/2021 i, actualment, tenim un saldo de
2765€ i hem de tornar 2018,02€ si no el gastem en les activitats que s'havien
presentat al seu dia per canalitzar aquest ajut. Per aquest motiu, en els mesos
vinents la intenció és organitzar 3 activitats culturals i esportives per tal de
justificar aquest ajut.

Per tal de poder organitzar la nostra festivitat de Santa Marina 2023 (18 de juliol),
tenim intenció d'estudiar més ajudes públiques d'altres entitats que ens ajudin a
sufragar aquest tipus d'actuacions.
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6-Creació del Comitè de
Voluntaris de Cala Romana
Liderat per Bruno Pujol i Daniela Carré, aquests seran els encarregats d'organitzar
esdeveniments dirigits per als més joves (activitats esportives a la platja,
concursos de dibuix i fotografia etc), conscienciar en els temes de sostenibilitat i
donar suport a les tasques de captació de nous associats i d'actualització de
base de dades.

Animem els vostres fills a posar-se en contacte amb ells per coordinar aquestes
activitats. A més, hem creat unes samarretes amb un cost de 15 € que els
identificarà en aquestes tasques de barri i que cada família sufragarà.
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7-Activitats culturals i
esportives

Xerrada inspiracional i sortida amb bicicleta amb Paula Fernández-Ochoa
Sessió amb NitsQ per conscienciar els nostres joves sobre un lleure
responsable
Nit de Halloween a Cala Romana
Sortir a caminar amb Cristina
Concert de Nadales Nadal 2022
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8-Calendari de reunions
La Junta d'AAVV es reunirà al llarg d'aquests primers 6 mesos, cada 15 dies per tal
de poder reactivar totes aquelles accions que cal impulsar i aprofitar l'actual
circumstància que ens porta, en el termini de 9 mesos, a unes eleccions
municipals.

També volem obrir l'assistència d'alguna de les nostres reunions, atenent la
disposició de la trobada i l'interès general a tots els públics. En mostra la reunió
del divendres 2 de setembre a les 19.30 pm al Tennis Tarragona amb la
Plataforma de mercaderies per l'interior.
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9-Designació dels membres
de la Junta amb les entitats
col·laboradors i de
representació
Un dels tràmits que ja hem formalitzat és la incorporació de 3 membres de la
Junta de lÁAVV de Cala Romana a la Federació dÁssociacions de Veïns de Llevant
(FAV Llevant) perquè representin els nostres interessos. Les persones designades
són: Miguel Garcia, Álvaro Gonzalez i Belén Marrón que podran ser substituïdes
per Helena Gimeno, Cristina Diaz i Jose Manuel Cárabe.
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PLA D'ACCIÓ
EXTERN



1-Procés d'adjudicació del Next
Generation per a la
rehabilitació i la construcció
d'un alberg juvenil
Des del primer moment ha estat un punt de trobada important a la fusió de les
dues candidatures. L'AAVV de Cala Romana advoca per la transparència a la
informació d'aquest projecte i treballarem perquè dins de la Ciutat Residencial es
construeixin els serveis que necessita el nostre barri i tot Llevant.
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Per aquest motiu, hem sol·licitat una reunió amb el Conseller d'Economia, el Sr.
Giró que és la persona responsable dels Next Generation perquè ens informi de la
situació del projecte, la seva adjudicació i la possibilitat de sumar serveis al
projecte o la possibilitat fins i tot de canviar-ho. Treballarem per cercar un
consens amb l'Administració Pública que l'ha impulsat (Generalitat) i traslladar-
los amb veu pròpia les nostres reclamacions.

Exigim transparència i informació de tots aquells projectes que afectin la ciutat
de Tarragona i que, encara que no siguin competència municipal tinguin una
incidència directament o indirectament amb la nostra comunitat.
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2-Situació de la reclamació
dun carril ferroviari alternatiu a
la utilització del carril costaner
Aquest és un tema que ens afecta directament, ja que les mercaderies pesades i
perilloses estan previstes que passin pel carril ferroviari del nostre litoral amb un
resultat tremendament negatiu pel nostre patrimoni, les persones i l'entorn
natural.
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Per això, hem treballat per reprendre la col·laboració amb la Plataforma de
Mercaderies per l'Interior i exigir que es concreti, de manera immediata, una via
alternativa i immediata utilitzant les infraestructures ja existents de manera que
s'eviti el pas per la costa i els nuclis urbans. A més, hem organitzat conjuntament
una reunió informativa que se celebrarà el divendres 2 de setembre a les 19.30
pm a la cafeteria del Tennis Tarragona.
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3-Mobilitat interna,
Accessibilitat i limitació de
l'accés a Boscos pel carrer
tramuntà
És una realitat que Cala Romana ha estat sempre oblidada i discriminada davant
de la resta de barris. No podem transitar per les voreres, ja que no tenen
l'amplada normativa i no permeten la mobilitat de persones amb discapacitat.
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A més, hi ha elements com els fanals col·locats al mig de les voreres que, en molts
casos, impedeixen poder transitar de forma segura per als vianants. Els nostres
carrers estan plens d'esvorancs i necessiten condicionar-se.

L'accés a la platja Llarga pel pont o la platja dels Capellans són dos punts calents
que necessiten una intervenció municipal urgent per rehabilitar i condicionar els
accessos, les dutxes, els banys públics, els serveis de restauració, entre d'altres i
impulsar amb les autoritats competents, la neteja de la riera que desemboca a la
mateixa Platja Llarga.

També ens ocupa buscar una solució immediata per reduir el trànsit al carrer
Tramuntana per la qual cosa sol·licitarem la col·locació d'un senyal viari que
prohibeixi la baixada de cotxes des de Boscos a Cala Romana des de la cruïlla
d'inici cap a la urbanització de Boscos (al costat dels contenidors).
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El soterrament del cablejat elèctric i telefònic, així com les línies d'alta tensió, és
competència de l'empresa privada que gestiona aquests serveis. Des de l'AAVV
impulsarem aquesta reunió prioritària i, amb l'ajut de l'Ajuntament, volem negociar
aquesta acció.

En aquest sentit, hem sol·licitat una entrevista amb l'alcalde de Tarragona, Sr.
Ricomà i amb el regidor d'Urbanisme, Sr. Xavier Puig pel pròxim dia 7 de setembre a
les 12 a.m. que ens reunirem amb ells juntament amb alguns membres de la Junta i
l'advocada d'urbanisme Mireia Casamitjana qui s'ha ofert altruistament a
acompanyar-nos en aquesta reunió i assessorar-nos com a experta en la matèria.

El nostre objectiu és poder traslladar aquesta situació i pactar l'execució urgent i
immediata d'aquelles actuacions que puguin desenvolupar-se sense necessitat
que s'incloguin als pressupostos i treballar perquè es condicioni tot el nostre barri
en l'àmbit urbanístic i paisatgístic.
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4-Parcs i Jardins
Ens hem reunit amb Elvira Vidal, regidor de Contractació i Capacitats diverses i
responsable de Parcs i Jardins.

Us traslladem les necessitats i deficiències del parc del carrer tramuntà i l'espai
municipal que hi ha a l'entrada de Cala Romana per la Caleta. També us parlem
de poder posar un cartell a l'entrada de Cala Romana.

El compromís ha estat que impulsarà l'accessibilitat del parc del carrer
Tramuntana; implantar un cartell-totem a l'entrada de Cala Romana per tal de
donar visibilitat al nostre barri i la neteja i el condicionament de l'espai municipal
que actualment només hi ha mala herba i que s'ubica entre el carrer del sol i la
via augusta.
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5-Augmentar la fluïdesa dels
horaris d'autobús
Aquesta reclamació la presentem per registre i dirigida al responsable de l'EMT.
Ho parlarem a la reunió amb l'alcalde el pròxim dia 7 de setembre.
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6-Adhesió de l'AAVV a la CET
La Coordinadora d'Entitats de Tarragona aglutina més de 15 entitats que treballen
per la millora dels barris i de les persones que hi viuen. El pròxim dia 15 de
setembre ens heu convidat a participar en l'elaboració d'un Pla Estratègic de
ciutat i, des de l'AAVV hem treballat presentant 46 esmenes a aquest document i
recollint les inquietuds i necessitats que afecten el nostre barri. A més, hem
convidat a participar-hi i estan en tràmits, a l'AAVV de Boscos de Tarragona i a la
Plataforma.
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7-Reunions i Comunicacions
informatives realitzades
Hem mantingut llargues reunions amb cadascun dels candidats que es
presenten a la presidència del Club de Tennis de Tarragona i tots dos s'han
compromès amb nosaltres a valorar els aspectes següents una vegada iniciïn la
seva presidència. 
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Acordar un paquet d'associat diferencial per als que acreditem ser membres de
l'AAVV de Cala Romana posant èmfasi en els +65 i els -23 anys.
Organització conjunta de la festivitat de Santa Marina i la seva festa de l'estiu
per compartir espais i agenda en un dia tan especial per al barri i els seus
associats.
Organització d'activitats esportives i xerrades inspiracionals conjuntes amb el
compromís d'organitzar per als nostres joves un Curs de Monitors esportiu
oficial.
Donar-nos suport en totes aquelles peticions que ens afecten com a entitats
socials (sol·licitar més seguretat, millorar els accessos...).
 

També hem mantingut reunions de coordinació amb els responsables de la
Plataforma Pro Llevant i amb el president de l'AAVV de Boscos i altres entitats
properes. L'objectiu és cercar la coordinació en aquells temes transversals i poder
fer força entre tots per ser més efectius.
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8-Brisamar tindrà un lector de
matrícules que no estava
previst
Gràcies a la intervenció d'Araceli Lumbreras, membre de la Junta de la nostra
AAVV, col·locaran al passatge Brisamar una càmera de lector de matrícules que
se sumarà a la resta de càmeres que es col·locaran al nostre barri.
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9-Col·laboració amb l'empresa
de participació ciutadana
Scytil
Per tal de buscar una eina digital que ens ajudi a plasmar la voluntat dels
veïns/es en aquells temes de vital transcendència hem estat en negociacions
amb l'empresa Scytil que ens ofereix poder utilitzar el vostre programari per votar
de forma legitimada (DNI + email o mòbil vinculat a l'associat d'AAVV de Cala
Romana) que no vinculant. El preu puja a uns 3.000 euros i, podríem compartir-
ho amb altres entitats la despesa. Anirem valorant altres opcions, però sí que
volem trobar una solució de votació participativa integradora.
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10-Impulsar la utilització de
l'APP EPP de Tarragona
Entre els membres de la Junta hem impulsat la utilització de l'aplicació EPP que
avisa la Brigada de Neteja i el manteniment per resoldre aquells temes que
poden tenir una solució ràpida i eficaç.

És responsabilitat de tots nosaltres impulsar-ne la utilització com a instrument de
millora real del nostre barri.
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ATENTAMENT, 

"Cala Romana som tots i tots
fem barri!"

JUNTA DIRECTIVA 
AAVV CALA ROMANA



AAVV CALA ROMANA

RESUMEN DE
ACTUACIONES



ÍNDICE
1.- FORMA DE TRABAJAR                                                               

2.- RESÚMEN DEL PLAN ESTRATÉGICO                                        

3.- PLAN DE ACCIÓN INTERNO                                                    

4.- PLAN DE ACCIÓN EXTERNO 



NUESTRA
FORMA DE
TRABAJAR
Trabajar en equipo e informar,
comunicar y ejecutar con rigor y
transparencia garantizando siempre
la sostenibilidad de nuestro entorno
y poniendo en el centro la mejora de
la vida de nuestros/as vecinos/as.

-3-



RESUMEN DEL PLAN
ESTRATÉGICO
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Vados
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Mejorar
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PLAN DE ACCIÓN
INTERNO



1-Actualización y digitalización
de la Base de Datos 
Hemos ordenado los documentos en papel de adhesión a la AAVV e incluido los
que se van apuntando. También se ha creado un formulario de asociado a través
de la web que permite un control mayor sobre los asociados y cómo nos
comunicamos con ellos. En la actualidad ya hemos digitalizado la totalidad de
las entradas que habían acumuladas en nuestra entidad y, tenemos un total de
319 vecinos registrados. A lo largo de todo el mandato deberemos ir actualizando
estos datos e incorporando los cambios necesarios con el fin de conseguir una
permeabilidad de comunicación directa con todos/as los vecinos/as.
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2-Adecuación jurídica de la
situación de alegalidad 
Cuando hemos iniciado los trámites legales nos hemos percatado que desde
1998 la AAVV se encuentra en una situación de alegalidad que debemos rectificar
y así lo estamos haciendo. Hasta el momento la AAVV operaba con un NIF
provisional y contaba con un domicilio social inexistente (el antiguo
supermercado de Cala Romana). Por ello, actualizaremos los estatutos,
solicitaremos el alta en Hacienda y el alta en el Departament de Justicia para
formalizar los tramites del certificado digital propio de nuestra entidad y el alta
como grupo de interés para formalizar con transparencia nuestros encuentros
con otras instituciones y/o grupos políticos. 
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3-Creación de los canales de
comunicación
Hemos creado una nueva web y nuevos correos electrónicos mucho más
intuitivos y fáciles de recordar. La activación del chat oficial y una nueva cuenta
de Instagram que nos permitirá llegar a todos/as los vecinos/as de forma
transversal e intergeneracional. También calendarizaremos nuestras
comunicaciones de actualización a través de boletines informativos y de
videocomunicados.

Respecto al logo, hemos rediseñado fieles al logo original, un nuevo sello
identitario que acompañará nuestras comunicaciones y cualquier otra acción de
márketing y/o publicidad.
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4-Revisión de los Estatutos
A lo largo del mandato actualizaremos los estatutos para adaptarlos a los nuevos
tiempos. 
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5-Subvenciones y ayudas
Recibimos una ayuda de 3.300 euros el 15/09/2021 y, actualmente, tenemos un
saldo de 2765€ y debemos devolver 2018,02€ si no lo gastamos en las actividades
que se habían presentado en su día para canalizar dicha ayuda. Por este motivo,
en los próximos meses la intención es organizar 3 actividades culturales y
deportivas con el fin de justificar dicha ayuda. 

En aras a poder organizar nuestra festividad de Santa Marina 2023 (18 de Julio),
tenemos intención de estudiar más ayudas públicas de otras entidades que nos
ayuden a sufragar este tipo de actuaciones. 
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6-Creación del Comité de
Voluntari@s de Cala Romana
Liderado por Bruno Pujol y Daniela Carré, éstos serán los encargados de organizar
eventos dirigidos para los más jóvenes (actividades deportivas en la playa,
concursos de dibujo y fotografía etc), concienciar en los temas de sostenibilidad y
dar soporte en las tareas de captación de nuevos asociados y de actualización de
base de datos. 

Animamos vuestros hijos a que se pongan en contacto con ellos para coordinar
estas actividades. Además, hemos creado unas camisetas con un coste de 15 €
que les identificará en estas tareas de barrio y que cada familia sufragará. 
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7-Actividades culturales y
deportivas

Charla inspiracional y salida en bicicleta con Paula Fernández- Ochoa
Sesión con NitsQ para concienciar a nuestros jóvenes sobre un ocio
responsable
Noche de Halloween en Cala Romana
Salir a caminar con Cristina
Concierto de Villancicos Navidad 2022
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8-Calendario de reuniones
La Junta de AAVV se reunirá a lo largo de estos primeros 6 meses, cada 15 días
con el fin de poder reactivar todas aquellas acciones que se deben impulsar y
aprovechar la actual circunstancia que nos lleva, en el plazo de 9 meses, a unas
elecciones municipales.

También queremos abrir la asistencia de alguna de nuestras reuniones,
atendiendo a la disposición del encuentro y al interés general, a todos los
públicos. Muestra de ello, es la reunión del  viernes 2 de septiembre a las 19.30 pm
en el Tennis Tarragona con la Plataforma de mercancías por el interior.

-17-



9-Designación de los
miembros de la Junta con las
entidades colaboradores y de
representación
Uno de los trámites que ya hemos formalizado es la incorporación de 3 miembros
de la Junta de la AAVV de Cala Romana a la Federación de Asociaciones de
Vecinos de Llevant (FAV Llevant) para que representen nuestros intereses. Las
personas designadas son: Miguel Garcia, Álvaro Gonzalez y Belén Marrón que
podrán ser sustituidas por Helena Gimeno, Cristina Diaz y Jose Manuel Cárabe.

-18-



PLAN DE ACCIÓN
EXTERNO



1-Proceso de adjudicación del
Next Generation para la
rehabilitación y construcción
de un albergue juvenil 
Desde el primer momento ha sido un punto de encuentro importante en la fusión
de las dos candidaturas. La AAVV de Cala Romana aboga por la transparencia en
la información de este proyecto y trabajaremos para que dentro de la Ciudad
Residencial se construyan los servicios que necesita nuestro barrio y todo
Levante. 
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Por este motivo, hemos solicitado una reunión con el Conseller d’Economia, el Sr.
Giró que es la persona responsable de los Next Generation para que nos informe
de la situación del proyecto, su adjudicación y la posibilidad de sumar servicios al
proyecto o la posibilidad incluso de cambiarlo. Trabajaremos para buscar un
consenso con la Administración Pública que lo ha impulsado (Generalitat) y
trasladarles con voz propia nuestras reclamaciones.

Exigimos transparencia e información de todos aquellos proyectos que afecten a
la ciudad de Tarragona y que, aunque no sean competencia municipal tengan
una incidencia directa o indirectamente con nuestra comunidad.
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2-Situación de la reclamación
de un carril ferroviario
alternativo a la utilización del
carril costero
Este es un tema que nos afecta directamente pues las mercancías pesadas y
peligrosas están previstas que pasen por el carril ferroviario de nuestro litoral con
un resultado tremendamente negativo para nuestro patrimonio, las personas y el
entorno natural
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Por ello, hemos trabajado para retomar la colaboración con la Plataforma de
Mercancías por el Interior y exigir que se concrete, de forma inmediata, una vía
alternativa e inmediata utilizando las infraestructuras ya existentes de forma que
se evite el paso por la costa y los núcleos urbanos. Además, hemos organizado
conjuntamente una reunión informativa que se celebrará el viernes 2 de
septiembre a las 19.30 pm en la cafetería del Tennis Tarragona.
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3-Movilidad interna,
Accesibilidad y limitación del
acceso a Bosques por la calle
tramontana
Es una realidad que Cala Romana ha estado siempre olvidada y discriminada
frente al resto de barrios. No podemos transitar por las aceras pues carecen del
ancho normativo y no permiten la movilidad de personas con discapacidad. 
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Además, existen elementos como las farolas colocadas en medio de las aceras
que, en muchos casos, impiden poder transitar de forma segura para los peatones.
Nuestras calles están llenas de socavones y necesitan acondicionarse. 

El acceso a la playa Larga por el puente o el de la Playa dels Capellans son dos
puntos calientes que necesitan de una intervención municipal urgente para
rehabilitar y acondicionar los accesos, las duchas, los baños públicos, los servicios
de restauración, entre otros e impulsar con las autoridades competentes, la
limpieza de la riera que desemboca en la misma Playa Larga. 

También nos ocupa buscar una solución inmediata para reducir el tráfico en la
calle Tramontana por lo que solicitaremos la colocación de una señal viaria que
prohíba la bajada de coches desde Bosques a Cala Romana desde la encrucijada
de inicio hacia la urbanización de Bosques ( al lado de los contenedores).
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El soterramiento del cableado eléctrico y telefónico, así como las líneas de alta
tensión es competencia de la empresa privada que gestiona estos servicios. Desde
la AAVV impulsaremos esa reunión prioritaria y, con la ayuda del Ayuntamiento,
queremos conseguir negociar esta acción.

En este sentido, hemos solicitado una entrevista con el Alcalde de Tarragona, Sr.
Ricomà y con el Concejal de Urbanismo, Sr. Xavier Puig para el próximo día 7 de
septiembre a las 12 a.m. que nos reuniremos con ellos junto con algunos miembros
de la Junta y la abogada de urbanismo Mireia Casamitjana quién se ha ofrecido de
forma altruista a acompañarnos en esta reunión y asesorarnos como experta en la
materia. 

Nuestro objetivo es poder trasladar esta situación y pactar la ejecución urgente e
inmediata de aquellas actuaciones que puedan desarrollarse sin necesidad de que
se incluyan en los presupuestos y trabajar para que se acondicione todo nuestro
barrio a nivel urbanístico y paisajístico.
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4-Parques y Jardines
Nos hemos reunido con Elvira Vidal, concejal de Contratación y Capacidades
diversas y responsable de Parques y Jardines. 

Le trasladamos las necesidades y deficiencias del parque de la calle tramontana
y el espacio municipal que hay en la entrada de Cala Romana por la Caleta.
También le hablamos de poder poner un cartel en la entrada de Cala Romana. 

Su compromiso ha sido que impulsará la accesibilidad del parque de la calle
Tramontana; implantar un cartel-totem en la entrada de Cala Romana con el fin
de dar visibilidad a nuestro barrio y la limpieza y acondicionamiento del espacio
municipal que actualmente solo hay maleza y que se ubica entre la calle del sol y
la vía augusta. 
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5-Aumentar la fluidez de los
horarios de autobús 
Esta reclamación la presentamos vía registro y dirigida al responsable de la EMT.
Lo hablaremos en la reunión con el Alcalde el próximo día 7 de septiembre.
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6-Adhesión de la AAVV a la
CET
La Coordinadora de Entidades de Tarragona aglutina a más de 15 entidades que
trabajan por la mejora de los barrios y de las personas que viven ellas. El próximo
día 15 de septiembre nos han invitado a participar en la elaboración de un Plan
Estratégico de ciudad y, desde la AAVV hemos trabajado presentando 46
enmiendas a ese documento y recogiendo las inquietudes y necesidades que
afectan a nuestro barrio. Además, hemos invitado a participar en la misma y
están en trámites, a la AAVV de Bosques de Tarragona y a la Plataforma. 

-29-



7-Reuniones y
Comunicaciones informativas
realizadas
Hemos mantenido largas reuniones con cada uno de los candidatos que se
presentan a la presidencia del Club de Tennis de Tarragona y, ambos se han
comprometido con nosotros a valorar los siguientes aspectos una vez inicien su
presidencia: 
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Acordar un paquete de asociado diferencial para los que acreditemos ser
miembros de la AAVV de Cala Romana haciendo hincapié en los +65 y en los
-23 años. 
Organización conjunta de la festividad de Santa Marina y su fiesta del verano
con el fin de compartir espacios y agenda en un día tan especial para el barrio y
sus asociados.
Organización de actividades deportivas y charlas inspiracionales conjuntas con
el compromiso de organizar para nuestros jóvenes un Curso de Monitores
deportivo oficial.
Apoyarnos en todas aquellas peticiones que nos afectan como entidades
sociales (solicitar más seguridad, mejorar los accesos..etc).

También hemos mantenido reuniones de coordinación con los responsables de la
Plataforma Pro Llevant y con el Presidente de la AAVV de Bosques y otras entidades
cercanas. El objetivo es buscar la coordinación en aquellos temas transversales y
poder hacer fuerza entre todos para ser más efectivos. 
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8-Brisamar tendrá un lector de
matriculas que no estaba
previsto
Gracias a la intervención de Araceli Lumbreras, miembro de la Junta de nuestra
AAVV, colocarán en el pasaje Brisamar una cámara de lector de matrículas que
se sumará al resto de cámaras que se colocarán en nuestro barrio. 
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9-Colaboración con la
empresa de participación
ciudadana Scytil
Con el fin de buscar una herramienta digital que nos ayude a plasmar la
voluntad de los vecinos/as en aquellos temas de vital trascendencia hemos
estado en negociaciones con la empresa Scytil que nos ofrece poder utilizar su
software para votar de forma legitimada (DNI + e.mail o móvil vinculado al
asociado de AAVV de Cala Romana) que no vinculante. El precio asciende a unos
3.000 euros y, podríamos compartirlo con otras entidades el gasto. Iremos
valorando otras opciones, pero sí que queremos encontrar una solución de
votación participativa integradora.
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10-Impulsar la utilización de la
APP EPP de Tarragona 
Entre los miembros de la Junta hemos impulsado la utilización de la aplicación
EPP que avisa a la Brigada de Limpieza y mantenimiento para solventar aquellos
temas que pueden tener una solución rápida y eficaz. 

Es responsabilidad de todos nosotros impulsar su utilización como instrumento
de mejora real de nuestro barrio. 
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ATENTAMENTE, 

"¡Cala Romana somos todos y
todos hacemos barrio!"

JUNTA DIRECTIVA 
AAVV CALA ROMANA


